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ΘΕΜΑ: «Δυσχερής η κατάσταση που επικρατεί στο Γενικό Νοσοκομείο της Άρτας»

Κύριε Υπουργέ,

Αποτελεί, πλέον, καθημερινό φαινόμενο η είδηση για Νοσοκομεία που υπολειτουργούν, ειδικά
μετά την θέση σε καθεστώς αναστολής εργασίας των ανεμβολίαστων υγειονομικών υπαλλήλων.
Η έλλειψη των τελευταίων είναι πια περισσότερο εμφανής, παρά ποτέ, με πλήθος σχετικών
αναφορών να το επαληθεύουν. Η κατάσταση του Γενικού Νοσοκομείου της Άρτας δεν αποτελεί
εξαίρεση, καθώς, υπηρετούν σε αυτό τέσσερις παθολόγοι ιατροί, τρεις πνευμονολόγοι, τέσσερις
καρδιολόγοι και τέσσερις εντατικολόγοι (εκ των οποίων, ο ένας θα μετακινηθεί λόγω μετάθεσης),
τέσσερις παιδίατροι και τέσσερις αναισθησιολόγοι, όλοι μόνιμοι ιατροί του «ΕΣΥ», των οποίων ο
αριθμός  έχει  μειωθεί,  σε  σχέση  με  το  προηγούμενο  κύμα  «πανδημίας»,  ενώ,  ταυτόχρονα,
περίπου πενήντα υγειονομικοί όλων των κλάδων έχουν τεθεί σε καθεστώς αναστολής εργασίας,
ως ανεμβολίαστοι, αποδυναμώνοντας περισσότερο την δυναμική του εν λόγω νοσοκομείου. Οι
ανωτέρω ιατροί είναι υπεύθυνοι για την λειτουργία τεσσάρων κλινικών: της παθολογικής, της
πνευμονολογικής, της κλινικής «covid», της κλινικής αυξημένης φροντίδας «covid», καθώς και
δύο  τμημάτων  Επειγόντων  Περιστατικών  για  παθολογικά  περιστατικά  («ΤΕΠ»  και  «ΤΕΠ
covid»), εφημερεύοντας 24 ώρες το 24ωρο και πραγματοποιώντας, περίπου, δέκα εφημερίες το
μήνα,  χωρίς  να  λαμβάνουν  ρεπό  ή  άδειες  και  δουλεύοντας  σε  εξαντλητικούς  ρυθμούς,
προκειμένου να καλύψουν τις πολύ αυξημένες ανάγκες ιατρικής φροντίδας των ασθενών του ως
άνω Νοσοκομείου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να προβείτε  άμεσα στις  κατάλληλες ενέργειες,  είτε  αύξησης της στελέχωσης με
ιατρούς  των ανωτέρω ειδικοτήτων,  είτε  άρσης της  αναστολής  εργασίας  των ανεμβολίαστων
μέχρι πρότινος εκεί υπηρετούντων ιατρών, προκειμένου, το Γενικό Νοσοκομείο της Άρτας να
ενισχυθεί  με  το  απαραίτητο  σε  αριθμό  και  ειδικότητες  ιατρικό  προσωπικό,  έτσι  ώστε  να
διασφαλιστεί η απρόσκοπτη λειτουργία του;
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